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Z akcí nás čeká za týden,tj. 14.4.2024 - Speciální závod pro Welsh corgi a kelpie 

ve výkonu na ZKO Mělník. Kategorie jsou IGP 3,2,1 a třída Z – ZZO a BH bez 

speciálních cviků. Jsou připraveny krásné poháry a odměny pro vítěze na které 

přispěl náš klub. Přihlášen 1 WCP a 4 AKE. Foto z akce bude na webu klubu. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Pak máme před sebou 4. 5. 2024 Speciální výstavu Florinka v Olomouci. Letos 

máme domluvenou opět vnitřní halu G, pro případ deště. Rozhodčí budou 

Lenka Folget Klímová a Tibor Havelka (SK). Lze se zúčastnit i závěrečných 

soutěží v rámci krajské výstavy pořádané v ten samý den. Přihlášeno celkem 

129 psů našeho klubu (23 AKE, 24 WCC, 82 WCP). 

Druhý den 5. 5. 2024 je plánovaná bonitace. Místo konání bude zveřejněno na 

webu po volbách.  

 

Ze sportu klub letos finančně podpoří mezinárodní akci pro kelpie AKSE 2024, 
která se bude konat 5. - 7. 7. 2024 v kynologickém areálu Studenec. 
Pořadatelem akce je dlouholetá členka našeho klubu Lucka Zochová. Můžete se 
těšit na agility jako hlavní náplň, dále pak na caniscross, hoopers, dogfrisbee, 
dogfitness a rallye obedience. Akce se loni účastnilo kolem 100 kelpií z celé 
Evropy a letos padl los na pořadatelství v České republice. 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Na podzim 21. a 22. 9. 2024 se v Libušíně okr. Kladno pořádá „ Šampionát v 
pasení pro rok 2024 - WCC a WCP". Spolupořadatel je RNDr. Lucie Zeťová, která 
požádala klub, aby podpořil pracovní/sportovní aktivity corgi a pasení zvlášť 
vzhledem k původnímu určení plemene.  
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Pro plemeno WCP a WCC je nový pracovník na ČMKU a to Ing. Alice Hejdová. 
Nárůst v množství importů, exportů a vystavování PP hlavně u plemene WCP je 
tak raketový, že ho nelze zvládnou v termínu, proto byl odebrán p. Truksové, 
která má i jiné povinnosti v komisích ČMKU. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 



Jen v krátkosti si dovoluji ujasnit Vám můj odchod z výboru a nekandidovat na 

další volební období našeho klubu. Jsem ve výboru od roku 2015 a 2 roky před 

tím v chovatelské skupině, která připravovala bonitační kartu a zdravotní 

podmínky chovu kelpií spolu s Marcelou Novákovou a Jiřím Tancrem. 

Má vytíženost práce účetní a zároveň ve výboru, která díky velkému množství 

administrativy kolem zakládání vrhů, genealogii, bonitací, výstav a jednání s 

ČMKU (kdo byl ve výboru, tak mi rozumí) je už pro mě vysilující a ráda bych se 

nyní věnovala svým psům, rodině a sportu. Nabyla jsem přesvědčení, že 

nekandidovat je pro mě správné rozhodnutí s tím, co se nyní děje kolem 

současných voleb do výboru a RK. Doposud jsem se nesetkala s takovou 

nevraživostí kolem kandidátek, kdy se členy klubu zakládá tajná skupina na FB 

proti současnému výboru, píšou anonymy, lži, ultimáta a výhrůžky právníkem 

v případě nespolupráce. 

Snažila jsem se vždy každému pomoci, nikdy neměla prospěch ze svých funkcí 

správce plemenné knihy nebo jednatele. Vždy mi šlo především o chov psů a 

jejich sportovní vyžití. Důležité pro mě bylo setkání s přáteli, kterým chov není 

lhostejný, stejně jako mě. Přesto bych nadále chtěla být nápomocna v chovu 

AKE jako konzultant a kontrolor vrhu nebo nadále spolupracovat se současným 

výborem ohledně výstav a sportovních akcí. 

  


